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Särskilt yttrande 
 

TN 2024-872                                                                                                           

Överföring från kommunstyrelsens anslag för tekniska nämnden 
 

Tekniska nämnden har beslutat att begära att från kommunstyrelsen från anslag till förfogande 

överför 18,2 mnkr för 2024 till tekniska nämndens kommunbidrag, för delårskonsekvenser samt 

att begära att kommunstyrelsen från anslag till förfogande överför 18,3 mnkr för 2025 till 

tekniska nämndens kommunbidrag, för helårskonsekvenser.. 

Vi Sverigedemokrater har i sig inga synpunkter på ovan nämnda begäran, men vill påtala att vi har 

varit motståndare mot exempelvis MEX-linjerna som nu behöver ytterligare medel för att klara 

ökade driftskonsekvenser. Eftersom projekten redan är pågående, ser vi inget skäl att gå emot 

tekniska nämndens beslut. Att inte bevilja medel för beslutade uppdrag skulle kunna bekosta 

Malmös skattebetalare mer än av vad summan av beviljandet ger. 
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